
Červen 

1.6. podnikla II. PrŠ výlet do lázní Libverda.  

 

1.6. se konal v MŠ karneval. 

2.6. proběhlo na pracovně vyhlášení výsledků celoškolní čtenářské soutěže a 

kvízu Jakou literární postavou bych chtěl být. Nejvíce žáků chtělo být Harry 

Potterem. 

2.– 11. 6. žáci, učitelé i vychovatelé odjeli na školu v přírodě. 

Moje zážitky z letošní školy v přírodě 

Minulý týden jsme byli jako každý rok na škole v přírodě ve Střelských Hošticích. 

S učiteli a vychovateli jsme podnikali spoustu zajímavých výletů a akcí. Jedno 

odpoledne jsme se vydali pěšky 5 kilometrů do Horažďovic. Bylo docela teplo, a 

proto jsme byli rádi za osvěžující pití a pizzu v cíli. Také jsme měli zajímavý 

ekologický program o vodě, kde jsme se dozvěděli něco o rýžování zlata a 

živočiších žijících v řece Otavě, která se nachází v areálu, kde jsme byli ubytovaní. 

Další odpoledne si pro nás paní vychovatelka Častoralová připravila takovou 

šifrovací hru - podle různých indicií jsme hádali, na kterém místě v areálu jsou 

schované papíry, pomocí kterých jsme pak sestavili tajenku. Jako každoročně se 

konal i karneval, diskotéka a opékání buřtů, které přerušil prudký liják. Když déšť 



ustal, zahájil pan vychovatel Pucholt bojovku příběhem, který se stal před dvaceti 

lety v okolí Střelských Hoštic. Po příběhu, doprovázeného zvukovými efekty jsme po 

jednom vyrazili na bojovku. Ve zbývajícím čase jsme chodili do kempu na něco 

dobrého, jezdili na kolech a trochu se i učili. Na letošní škole v přírodě se mi moc 

líbilo. Děkuji všem učitelům a vychovatelům za skvělý program, který si pro nás 

nachystali. Ráda bych v Hošticích ještě zůstala, protože návrat zpátky do školy je 

krutý.              

                                                                                        Nela Č., 9. ročník 

 

Moc se mi na škole v přírodě líbilo. Asi dva moje nejoblíbenější zážitky byly jízda na 

kolečkových bruslích a jízda na tobogánu. Na kolečkových bruslích jsem si zajezdil 

po dvou letech a přemýšlím nad tím, že si kolečkové brusle koupím, abych si je 

nemusel půjčovat. Na tobogánu to bylo také super. Sice jsem jel asi třikrát, ale stálo 

to za to. Asi nejvíc jsem byl ve vířivce. Moc dobře na škole v přírodě vařili. Bydleli 

jsme v pavilonu B v pokoji číslo 2. V pokoji jsem bydlel já, Derek, Honzík a Tom. 

Diskotéka byla super, ale já jsem musel po nějaké době odejít, protože nemám rád 

hluk, a stejně mě to nebavilo, protože hráli stejné písničky pořád dokola. Jinak jsem 

si to užil a doufám, že to příště bude zase super.                           

                                                                                            Damian, II. PrŠ 

 

Můj první nejlepší zážitek ze školy v přírodě byla přednáška o vodě. Nejvíc se mi 

líbilo to, jak jsme rýžovali zlato. I to povídání bylo hezké. Vyprávěli nám o Otavě a o 

tom, co v ní žije. Ukazovali nám i to, co v té vodě žije, jako třeba šneka. Potom nám 



pouštěli různé zvuky zvířat a museli jsme uhádnout, co to je. No a můj druhý  

nejlepší zážitek byla v sobotu večer diskotéka, hezky jsem si zatancoval. 

Derek, II. PrŠ 

 

V pondělí jsme měli se školou na programu jet na školu v přírodě. Když jsem přišla 

ráno do školy, šla jsem na pracovnu, kde jsem si povídala s Danem Strnadem. Asi o 

půl hodiny později jsem se sešla s praktičáky a paní Kazimírovou, která nás 

doprovodila do autobusu. Při cestě autobusem jsem slyšela paní Kazimírovou, jak 

telefonuje se svou mámou a mluví přitom tím nejkrásnějším jazykem, slovenštinou. 

Po příjezdu jsme šli na oběd, který byl sice hodně vydatný, ale dobrý. Měli jsme 

hovězí maso s rýží. Po obědě jsme povlékali povlečení a vybalovali věci. Na pokoji 

jsem byla s Lindou Bratánkovou, Kamčou Bažovou a Sabinou Dankovou. Sabina mi 

přišla otravná tím, že si skoro každý den zvala na pokoj provokatéra Rudu, který je 

mi nesympatický. První den po svačině si Táďa Singer hrál s vysílačkou, kterou mu 

půjčila paní Pfeiferová. Měl hroznou radost z toho, že jsme potom šli nakoupit. Začal 

se u stolu radovat, až ho Damián musel okřiknout. V úterý dopoledne nás paní 

Pfeiferová vzala na program o vodě. Dvě mladé ženy nám ukazovaly, jak se rýžuje 

zlato. Odpoledne k nám do pokoje přišel zase Ruda. Já jsem šla vedle ke klukům a 

zavolala jsem do tyfloservisu. Tyfloservis je organizace pro zrakově postižené a 

zabývá se výukou tras. Potom jsme šli na velmi dlouhou pětikilometrovou túru s paní 

Zajícovou. Dost jsem se unavila, ale ani jednou mě naštěstí nebolely nohy. Ve 



středu jsme měli paní Zikovou. Šli jsme do třídy a paní Ziková nám dala jeden 

příklad z matiky, který byl dost jednoduchý. Protože se Táďa vůbec nezapojil do 

počítání s paní Zikovou, při procházce venku jsem se ho zeptala, kolik má jeden 

decimetr centimetrů. On mi na to odpověděl: mně je to jedno, já mám dovolenou. 

Odpoledne jsme s paní Kazimírovou dělali bylinkové čaje, které mi nechutnaly, ale 

kvůli té nejlepší učitelce jsem je aspoň ochutnala. Po večeři nás paní Kazimírová 

vzala na jízdu na tandemových kolech. Protože jí někdy píšu zprávy ve slovenštině, 

při jízdě na kole mi řekla, že jí ta moje slovenština bude chybět. Ve čtvrtek nás paní 

Kazimírová vzala do kempu, kde jsem si koupila pomerančovou šťávu. Odpoledne 

jsme šli s paní Pfeiferovou do obchodu, kde jsem si koupila nutellové trubičky. Po 

večeři mi zavolala kámoška Margit a udělala mi velkou radost. Řekla mi, že 

v pondělí si vyplní přihlášku do střediska v Levoči, kde se bude učit praktické a 

důležité věci ohledně sebeobsluhy a vlastně začne chodit znovu do školy. V pátek 

jsme jeli s paní Zikovou do bazénu. Byla tam studená voda, takže jsem celou dobu 

byla ve vířivce. Odpoledne jsme šli na další túru s paní Zajícovou. Nejdřív jsme šli 

do obchodu, kde jsem si koupila brambůrky a Táďa velkou půllitrovou kolu. Při 

přestávce jsem si potom brambůrky snědla. V sobotu ráno jsme měli paní 

Pfeiferovou, s kterou jsme vyráběli pomocí listu ze stromu a papíru obrázek. 

Odpoledne jsme měli paní Zajícovou. Šli jsme do kempu a já jsem si tam koupila 

hranolky. Potom jsme balili věci a v neděli se odjíždělo. Školu v přírodě jsem si moc 

užila a budu na ni pořád v dobrém vzpomínat. 

                  Marika, II. PrŠ 

 



Hoštické veršování aneb tohle se může stát jenom mně 
 
Na letošní škole v přírodě 
jsme měli zajímavý program o vodě. 
Přivezli nám ukázat v Otavě žijící zvířata 
a vyzkoušeli jsme si i rýžování zlata. 
 
Když byla žízeň nebo hlad, 
do kempu jsme si šli něco dát. 
Při jedné cestě zpátky mé vlasy pokakal pták, 
pravda, je to nechutné, ale je to tak. 
 
To se může vážně stát jenom mně! 
A pak jsme byli u ohně… 
A mé hnědé vlasy, 
opět pozbyly své krásy. 
 
Další den jsme si vyšli na výlet, 
pět kilometrů pěšky do Horažďovic. 
Po pizze jsme jeli autem zpět, 
ten týden v Hošticích utekl jako nic. 
                             Nela Č., 9. ročník 
 

Na škole v přírodě jsme byli od 5.  června do 11. června. Musím říct, že se mi tam 

moc líbilo, ačkoliv to byla poslední ŠVP s mojí třídou, jelikož půlka z nich odchází na 

střední školu, ale právě proto jsem se snažila si to tam s nimi nejvíce užít.  Také se 

mi moc líbilo složení mojí skupiny, byli tam - Žeňa, Jára, Anička, Kryštof, Ruda a já. 

Jinak aktivity, které jsme tam dělali, byly stejné jako minulé roky, ale s tím jsem 

problém neměla, naopak moc ráda tam jezdím na kole, zkoušela jsem jezdit i na 

kolečkových bruslích. Co se týká jídelníčku, tak ten mi vyhovoval dostatečně. 

Jednoduše si nemůžu stěžovat, moc mi tam chutnalo, nejvíce polévky a snídaně, 

ale hlavní chody mi též chutnaly. Kdybych si měla vybrat, co mě tam nejvíce bavilo, 

tak by to asi byl táborák a kemp v sobotu, protože v sobotu tam skupinka nejspíš 

vodáků, hráli na kytaru a zpívalo se, a my jsme se přidali, bylo to moc příjemné. Ale 

diskotéky byly také fajn. Co se týče dlouhých procházek, tak ty jsem neměla v lásce, 

ale i tak byly příjemné díky hlavně kolektivu. Toto je moje hodnocení na školy 

v přírodě v roce 2023. 

     Naty, 8. ročník 

V pondělí jsem vstala v 7 hodin. Pořádně jsem se vykrášlila, dobalila a vyrazila na 

školu v přírodě. Tam jsem nějaký čas čekala a pak jsme šli na oběd. Jídlo mne 

překvapilo svou chutností. Následně jsme se odebrali na pokoje s pohodlnými a 

měkkými postelemi. Odpoledne šla  naše skupina do vesnice k Vietnamci. Já 

jakožto závislačka na brambůrcích jsem si je koupila. Další den jsme zahájili skvělou 

snídaní. Po ní jsme vyrazili do Hoslovického mlýna. Měli jsme pro někoho možná 



zajímavou exkurzi, ale pro mě to byla nuda. Odpoledne jsme vyrazili do kempu na 

vanilkový kornout. Další den byl unavující, ale užila jsem si ho. Po snídani jsme 

vyrazili do aquaparku. Většinu času jsem strávila v divoké řece, kde jsme na sebe 

vzájemně cákali. Odpoledne jsme hráli bojovku. Na další den jsem se netěšila. 

Dopoledne jsme měli jít do Katovic, ale plán se změnil jen na vyhlídku. Odpoledne 

jsme šli na výlet do Horažďovic. V pátek dopoledne jsem relaxovala a odpoledne 

před táborákem, který se nevydařil, jsme kamsi šli. V sobotu jsme šli opět do kempu 

a k Vietnamci. Odpoledne jsme dohráli Město, jméno, zvíře, věc a poté jsme si 

užívali na diskošce. Celkově se mi škola v přírodě líbila. Měla i ovšem dvě negativa. 

A to hrozná sprcha a hnusná voda.                                             Adéla, 7. ročník 

 

V pondělí ráno jsme vyrazili autobusem na školu v přírodě do Střelských Hoštic. 

Hned po tom, co jsme tam dorazili, jsme šli na oběd. Po obědě jsme se ubytovali a 

vybalili si věci. Poté jsme měli prohlídku po budově. Pak byla večeře a potom jsme 

měli volno. Takhle to bylo každý den kromě soboty, kdy jsme po večeři měli 

diskotéku. V úterý po snídani jsme vyrazili do Hoslovického mlýna na prohlídku. 

Odpoledne jsme hráli různé hry a potom byl karneval. Ve středu jsme ráno jeli do 

Horažďovic a odpoledne jsme hráli Šipkovanou. Ve čtvrtek jsme dopoledne šli pěšky 

na vyhlídku nad Otavu a odpoledne jsme se různě procházeli. V pátek dopoledne 

jsme jezdili na kánoích po Otavě a odpoledne jsme šli do kempu na  ice-cream a 

potom byl táborák. V sobotu jsme dopoledne šli taky do kempu, potom jsme jezdili 

na tandemech a odpoledne jsme měli sportovní odpoledne. Po té jsme si zabalili 

věci a po večeři byla diskoška. V neděli po snídani jsme vyrazili zpět do Prahy. 

Škola v přírodě se mi moc líbila, program byl skvělý.    

                                Dan S., 7. ročník 

Na školu v přírodě se jelo před týdnem, což znamená pátého června. Většina lidí 

tam jela autobusem ze školy, ale já jsem tam jel z domova, protože jsem to měl blíž. 

Bylo zde mnoho zajímavých aktivit, např. chození do kempu, ale my jsme tam moc 

nechodili. :( Dopoledne jsme měli naší třídní, nebo jinou učitelku a odpoledne naši 

vychovatelku. Šli jsme i na výlet na hrad Rabí, což je největší zřícenina v Čechách a 

třetí v České republice. Bohužel to byla má poslední škola v přírodě a to je hrozná 

škoda. Nu což, čas kráčí kupředu a vše se mění. Na to, že to byla má poslední 

škola v přírodě, tak jsem si ji opravdu moc užil. V pátek jsme šli na výlet do Katovic. 

Do Katovic jsme jeli autobusem a z Katovic jsme šli pěšky. Bylo to asi kolem 9 km, 

ale byl jsem pěkně zničen, protože jsem se nenapil.     

           Adam Š., 10. ročník 

Přijeli jsme minulý týden v pondělí, tedy 5. 6. Počasí se dařilo skoro celou dobu 

držet na celkem dobře snesitelné úrovni. Ale v pátek, kdy jsme se třídou šli na výlet, 

potažmo procházku z Katovic do Hoštic, bylo počasí nesnesitelné. Abyste pochopili 

– bylo asi 30 stupňů… Ve stínu… Zkrátka pouštní podmínky. A já idiot si vzal 

tepláky, triko, mikinu. A ještě k tomu všechno černé v mylné domněnce, že bude 

pršet. Prvních pár kilometrů šlo dobře, dalších pár kilometrů hůř, dalších pár vůbec. 



Chtělo se mi umřít. Hmyz se ke mně chodil napít. Další den se však paní Machová 

celé třídě odvděčila za podle ní krásný výlet v dobré společnosti tím, že nás všechny 

pozvala do „kempu“. Tam jsem si dal nealkoholický Staropramen a byl jsem rád, že 

žiju. Pak byla „voda“, česky řečeno: sjíždění řeky Otavy. Bylo to krásné. Byl jsem 

v dobré společnosti dam a pánů. Vedle mě seděl nejlepší spoluháček na světě 

v podobě paní učitelky Hruškové. Dále tam pak byli David Vařeka s Adamem 

Širokým. Jsem velice rád, že moje posádka byla taková, jaká byla a i přesto, že nám 

ke konci zapršelo a paní Machová, která na MOJÍ lodi dělala kormidelníka, nás 

s výrazem říkajícím. „Všichni tu umřeme!“ vyhnala na břeh, jsem si to moc užil. Díky 

moc!                                                                                              Martin Z., 10. ročník 

         

Od pondělí 5. 6. do neděle 11. 6. se jako už každý rok uskutečnila škola v přírodě. 

Opět byla plná spousty zajímavých zážitků, na které se nezapomíná. Tento rok to 

však bylo (alespoň pro mě) jiné.  Byla to totiž má poslední škola v přírodě s touto 

školou. Snažil jsem se tedy o to, abych si ji maximálně užil. A myslím, že se to 

docela povedlo. Během dne jsme podnikali různé výlety např. výšlap do nedalekých 

Katovic, prohlídku hradu Rabí či projížďky na tandemu. Po večerech pak někteří 

včetně mě hráli karty. Poslední den jsme také absolvovali splouvání řeky Otavy, při 

kterém nás zastihla bouřka. Naštěstí jsme ji ve zdraví přečkali a mokří a promrzlí 

jsme se zdárně dostali zpět do Hoštic. Pak nás čekala závěrečná tečka v podobě 

diskotéky. Zážitků, které jsme zde prožili, bylo samozřejmě mnohem víc. Zde jsem 

vyjmenoval pouze ty nejpodstatnější. Jak jsem zmínil výše, byla to pro mě poslední 

škola v přírodě a tato skutečnost mne v mysli provázela téměř celým pobytem. 

Musím ale říci, že jsem si všechny školy v přírodě náležitě užil a jsem moc rád, že si 

z nich mohu odnést tolik zážitků.         

                                                                              Pavel T., 10. ročník 

 



Škola v přírodě v roce 2023 byla zajímavá. Dlouhou dobu jsem se těšil, až tam 

pojedeme. Když jsme přijeli na místo, byl jsem zvědavý, co budeme dělat a jak 

všechno bude probíhat. Já jsem nebyl ve skupině, ve které bych chtěl být, ale ve 

skupině pana Pucholta. Všichni jsme si užili školu v přírodě naplno. V pondělí jsme 

měli víceméně volný den. Připojil jsem se v ten den do skupiny paní Vondřejcové. 

Šli jsme k Vietnamcům a každý, kdo chtěl, si něco koupil. Potom jsme byli v kempu, 

kde jsme se povídali, a někdo si něco dal dobrého. Když jsme se vrátili, šli jsme 

připravit zařízení na karneval a diskotéku. V úterý jsme měli zajímavý program o 

vodě. Byli jsme spojeni se třídou 8. A. Během školy v přírodě jsem navštívil muzeum 

ve Strakonicích. Mně se hrozně líbil výlet, když jsme šli na pizzu. Nejvíc se mi líbila 

nejenom pizza, ale i atmosféra a povídání. Bylo skvělé jezdit na kole a chodit na 

výlety. Mně se moc líbila příroda, cítil jsem klid. Trošku jsme se učili, ale to nebylo 

nic náročného. Jsem rád, že moje skupina byla skvělá. Dělali jsme mnoho 

zajímavých věcí, ale bohužel všechno napsat nemůžu. Proto napíšu, že jsem si užil 

diskotéku, karneval, táborák a hodně aktivit. Moje hodnocení: Jak jsem napsal, 

školu v přírodě jsem si užil naplno. A nepamatuji si žádnou potíž. Děkuji všem. Bylo 

to skvělý.             

                                                                                       Žeňa N., 8. ročník 

V pondělí ráno, jsme odjeli na školu v přírodě. Odjeli jsme do Střelských Hoštic na 

týden. Dorazili jsme do Hoštic a šli na oběd, po obědě jsme měli polední klid a 

vybalovali jsme. Pak jsme povlékali peřiny a prala jsem se s kamarádkou ze srandy. 

Po poledním klidu si pro nás přišla paní Rybová, naše vychovatelka, a šli jsme si 

projít areál ještě se skupinou pana Pucholta. A po večeři jsme byli na pokoji a 

odpočívali. V úterý jsme po snídani měli Ekoprogram a bylo to o rýžování zlata a 

také jsme si to vyzkoušeli a byli spojení se třídou VIII. A. Bylo to docela zajímavé. 

Po Ekoprogramu jsme šli na oběd, po obědě zase polední klid a zase jsme se prali. 

Pak přišla paní Tenglerová, která nás měla, a šli jsme se podívat k Vietnamcům, ale 

nebylo tam nic zajímavého. Pak jsme šli do normálního obchodu a myslím, že jsme 

tam něco koupili, ale už nevím co. A šli jsme do kempu a holky si tam něco daly a 

Kiki byla celá od zmrzliny. A měli jsme karneval před večeří. Ve středu jsme se šli 

podívat do třídy a chvilku jsme počítali matematiku. Odpoledne jsme měli takovou 

bojovku, ve které bylo asi 6 úkolů, které jsme museli splnit a na večeři, no spíš po 

večeři, jsme dostali jako odměnu bonbony. A pak jsme šli na chvilku ven a jezdili 

jsme na tandemu a někteří na bruslích. Ve čtvrtek dopoledne se mělo jít několik 

kilometrů do Katovic, ale nakonec z toho sešlo a všichni jsme byli naštvaní, ale 

odpoledne jsme šli do Horažďovic několik kilometrů a v Horažďovicích jsme šli na 

pizzu a pak nás odvezli autem zpět do Hoštic. V pátek jsme šli dopoledne do těch 

Katovic a bylo hrozné horko, ale zvládli jsme to. Místo večeře jsme měli grilování a 

po grilování jsme měli bojovku a byla lepší než minulý rok. V sobotu dopoledne už 

nevím, co jsme dělali, ale odpoledne jsme si balili a byla diskotéka. V neděli jsme jeli 

domů. Bylo to super a klidně bych tam ještě byla.                                      

Jessica, 8. ročník  



 

Můj nejlepší zážitek ze školy v přírodě byl, když jsme sjížděli Otavu. Vyrazili  jsme  

v sobotu odpoledne. Ještě předtím než jsme nastoupili do raftů, pršelo. Poté se 

naštěstí počasí umoudřilo a začalo svítit sluníčko. Byli jsme rozděleni do dvou 

posádek. Rafty byly vyrobeny z gumy a vešlo se tam sedm lidí. My jsme ho ale celý 

nezaplnili, nacházelo se nás tam pět osob. V raftu, ve kterém jsem jel já, seděli také 

paní Výmolová, pan Menhart a z dětí Pavel T. a Honza S. Vyráželi jsme z našeho 

areálu po řece směrem do Strakonic. Úsek jsme sjížděli asi čtyři a půl hodiny. Celou 

cestu až do Katovic a kus za nimi bylo krásné počasí. Po průjezdu obcí a přiblížení 

se k rozbitému jezu, nás zastavila větší bouře. Museli jsme z bezpečnostních 

důvodů opustit loď. Cesta na břeh byla možná jen vylezením do strmého kopce, 

který byl celý prorostlý kopřivami a rozbahněný.  Když přestalo pršet, pokračovali 

jsme dál v cestě. Zanedlouho jsme dorazili do cíle. Mým druhým nejlepším zážitek 

byla bojovka od pana Pucholta. Měl to krásně připravené včetně příběhu. Bohužel 

jsme na cestu každý dostal klapky a museli se orientovat jen sluchem. Šel jsem jako 

první. Po příchodu do konce jsem mohl pomáhat panu Menhartovi strašit. Na škole 

v přírodě se mi moc líbilo.                                                               Adam H., 9. ročník 

 

12. 6. navštívila MŠ knihovnu na Pohořelci. 

13. 6. měli vycházející žáci rozlučku ve cvičném bytě. S pohoštěním pomohli žáci 

PrŠ. 

Včera měli Marika, Honza, Pavel, Adam, Martin rozlučku. Rozlučka se konala ve 

cvičném bytě. Já s Tomem jsme připravovali šneky, které jsem tam i ochutnal. Na 

rozlučce jsme jako třída zazpívali písničku Jsem optimista a hodně se povídalo a 



jedlo. Přišli tam zaměstnanci školy a z bývalých zaměstnanců přišel i pan Burian.

                           Derek Č., II. PrŠ 

 

Rozlučka byla super. Zavzpomínal jsem si na časy, kdy jsem chodil do školky. Chtěl 

jsem pomoct s vyklízením myčky, ale čím více lidí přicházelo, tím víc jsem se 

nesoustředil na práci. Bylo tam dost lidí. S touhle rozlučkou jsem pomohl i já. Mazal 

jsem chlebíčky s mrkvo-česnekovou pomazánkou.  

                              Damian V., II. PrŠ 

 

13. 6. zhlédli žáci II. B představení v Divadle v Dlouhé. 

 

13. 6. dostávali vycházející žáci PrŠ vysvědčení. 

 

14. 6. vykonávali někteří žáci PrŠ závěrečné zkoušky, jejich praktickou část,  

          ve cvičném bytě na kanóně. 

 



14. 6. podnikli žáci MŠ výlet do Muzea železnice v Lužné u Rakovníka. 

 

 

19. 6. zhlédli žáci I. – IV. A a MŠ divadelní představení Dlouhý, Široký a 

Bystrozraký v Divadle v Dlouhé. 

V pondělí jsme byli v divadle na pohádce “Dlouhý, Široký a Bystrozraký”. Moc se 
nám to líbilo. Bylo to vtipné. Dlouhý často padal na zem. Široký vypil celý lavor vody 
jako oceán. Princezna se proměnila v cibuli, pavouka a v kámen. Schovala se mezi 
děti tam, kde jsme seděli. Chceme se do divadla vrátit na jinou nebo i stejnou 
pohádku.  

                                     Žáci II. A  
 
19. 6. navštívili vybraní žáci 2. stupně anglické divadelní představení Peter 
Black v Divadle u hasičů. 
 
19. 6. od 15.30 měli pražští žáci ZUŠ přehrávku. 
 
20. 6. proběhla dopoledne pedagogická rada vychovatelů a odpoledne učitelů. 
 
20. 6. se vybraní žáci zúčastnili canisterapie. 
 
 



21. 6. se konalo několik akcí: 

 Od 8 hodin závěrečné zkoušky žáků PrŠ (teoretická část) a od 10.30 hodin 
jim bylo slavnostně předáno vysvědčení. 

 II. A podnikla výlet do Prokopského údolí. 

 Třídy IV., VI. a VII. A jely na výlet na Karlštejn. 

 Žáci MŠ šli na exkurzi do Zemědělského muzea. 
 

 

 
 
Výlet 2. třídy 
 
Ve čtvrtek jsme byli se třídou kouknout se na sádkách. Jeli jsme lodí a dvěma 
tramvajemi. Byly tam 4 druhy ryb. Pak jsme šli na zmrzlinu. Moc se mi to líbilo. Rád 
bych se tam ještě vrátil. Nejraději bych si k nim (rybám) vlezl do kádě nebo do 
akvária.             

                                          Maxík M., 2. třída 
 

Karlštejn 

V 7:20 jsme odešli ze školy a šli na tramvaj. Jeli jsme na nádraží. Potom jsme přijeli 

do Třebaně a šli pěšky na Karlštejn. Šli jsme do kopce. Šli jsme cestou, kde bylo 

hodně kobylek. Cestou jsme si dali bubletea a někteří zmrzlinu.  Byli jsme se 

podívat na studnu, v které nebyla voda. V 11:40 jsme měli prohlídku, ale ta mě moc 

nebavila. Když prohlídka skončila, šli jsme si dát oběd, ten jsem nejedla. Potom 

jsme šli na zmrzlinu. Já a Kiki jsme si dali hotdog a já pak ještě zmrzlinu. Potom už 

jsme šli na nádraží a jeli zpátky do školy.           Sabina, 7. ročník 

Nejdříve jsme vyjeli ze školy tramvajemi a pak vlakem do Třebaně. Šli jsme 

z nádraží chvilku po silnici a ze silnice po trávě do kopce. Bylo obrovské teplo, takže 



se mi dýchalo velmi špatně, ale nějak jsem to zvládla. Šli jsme po krásné louce, kde 

jsme si udělali fotku, pak pokračovala cesta lesem a už jsme byli na Karlštejně. Tam 

jsme si sedli na lavičky a dali jsme si nanuk. Potom nás čekala prohlídka hradu. 

Štěstí na průvodkyni jsme moc neměli. Mluvila moc rychle a nebylo jí rozumět. A 

jelikož mám problém se soustředit, tak jsem velkou část toho nevnímala a byla jsem 

ve svém světě. Ale bylo super, že tam měli větráky. Po prohlídce jsme se šli podívat 

na video o Karlštejně. To se mi líbilo více, než ta prohlídka. Dokonce se dá říci, že 

mě to bavilo! Po videu jsme se šli naobědvat a po obědě na zmrzlinu. Pak už nás 

čekala jen cesta zpátky. Až na to, že se nějací inteligenti chtěli projít přes koleje (tím 

nemyslím paní Zikovou, ale ty lidi po nich), proběhla cesta zpátky v pořádku. Ale to 

teplo bylo příšerné. Jinak jsem si výlet užila, bylo to pěkné i přes teplo. Byla to 

legrace i pěkná procházka.  

                                Anna S., 7. ročník 

 

Ráno jsme vyrazili ze snídaně na vlak, na nádraží Praha Smíchov.  Jeli jsme odsud 

vlakem do Zadní Třebaně. Tam jsme vyrazili po mostě  a pak jsme šli chvilku po 

silnici. Ze silnice jsme šli na polní cestu, která šla i přes les a kopec. Potom jsme 

došli  na starou cestu, která vedla už do hradu. Po které bylo pár otevřených stánků. 

Došli jsme tou cestou na nádvoří toho hradu. Potom jsme tam někde chvilku čekali 

na lavičce. Čekali jsme na domluvenou prohlídku prvního prohlídkového okruhu.  

Kde nás provedli kusem hradu, kde už skoro všechno bylo z 19. století, protože už 



to skoro všechno opravili.  Potom jsme šli na deseti minutové video, šli na vlak a jeli 

do školy.              

                                                                                             Ruda, 7. ročník 

Když jsme dojeli vlakem do Zadní Třebaně, šli jsme pěšky na Karlštejn. Tam jsme si 

nejdříve koupili něco ve stánku. Potom jsme šli na prohlídku, která trvala asi 

50minut. Po prohlídce jsme zhlédli krátké video o historii Karlštejna. Po prohlídce 

jsme si cestou na nádraží koupili zmrzlinu. Z nádraží jsme jeli vlakem do Prahy a 

pak do školy. Výlet byl krásný, moc jsem si ho užil. 

                                              Dan, 7. ročník 

22. 6. od 13.30 proběhl ve škole Den pro Světlušku. Školu navštívilo 35 
zaměstnanců z prodejen Kaufland, pro které byl připraven jako poděkování 
program, jehož součástí byla i prohlídka školy. Fond Kaufland Světluška je 
významným finančním podporovatelem naší školy. 
 

22. 6. vyrazila VIII. A na procházku Prahou, v jejímž rámci žáci navštívili Indickou 

restauraci i cukrárnu Světozor. 

Procházka městem 9. ročník 

Minulý čtvrtek 22. června jsme byli na třídním výletě – na procházce městem. Na 

výlet s námi šla naše třídní učitelka, paní Weiss a vzala s sebou i své dvě dcery – 

Julču a Lisu. Ze školy jsme vyšli v osm hodin. Prošli jsme Nerudovou ulicí na 

Malostranské náměstí. Poté jsme se vydali na Karlův most a na náplavku, kde jsme 

si zkusili různé úkoly z ekologického programu. Zjistili jsme třeba, že se sklo nikdy 

nerozloží a dětské pleny se rozloží až za víc než dvě stě let. Po cestě dál na 

Staroměstské náměstí jsme si koupili makronky (já si dala pistáciovou). Pak jsme 

cestou hledali nějaké zmrzlinářství, abychom se mohli osvěžit studenou zmrzlinou. 

Nakonec jsme zastavili ve Světozoru, kde jsem si ze spousty druhů různých zmrzlin 

vybrala jogurtovo-pistáciovou. Zmrzlina mi moc chutnala a určitě se do Světozoru 

vypravím někdy znovu. Po osvěžující zmrzlině jsme se vypravili na Národní třídu, 

kde si kluci dali indické jídlo. Chvilku jsme tam poseděli, a pak jsme tramvají popojeli 

na Újezd a z Újezdu jeli lanovkou na Petřín. A z Petřína jsme šli pěšky zpátky do 

školy. Výlet se mi moc líbil. Děkuji paní Weiss, že to takhle zorganizovala. 

                             Nela Č., 9. ročník 

Náš výlet začal hned po snídani 22. 6. Bylo v plánu projít se centrem Prahy. Výlet 

byl s naší celou třídou a třídní učitelkou a jejími dětmi. Ze školy jsme vyšli směrem 

k Pražskému hradu, kousek od Pražského hradu jsme odbočili po nějakých 

schodech a vydali se směrem ke Karlovu mostu. Zastavili jsme se na Kampě, kde 

jsme si snědli svačinu a šli dál. Poté jsme šli na zmrzlinu. Potom jsme se vydali do 

obchodního centra Quadrio, kde si dali něco k jídlu někteří z nás v indické 

restauraci. Dále jsme navštívili lanovku, co nás vyvezla na Petřín, z kterého jsme 



potom došli až do školy a šli na oběd. HODNOCENÍ: Výlet jsem si užil, jídlo bylo 

dobré, ale bylo velké vedro.  

                                    Kryštof V., 9. ročník 

Vyrazili jsme  22. 6. 2023 okolo půl deváté, šli jsme ze školy směrem Nerudovou 

ulicí a dále směrem ke Karlovu mostu. Prošli jsme Malostranským náměstím až 

k náplavce. Tam byla výstava o globálním oteplování, kterou jsme si prohlédli. Došli 

jsme až ke Staroměstskému náměstí, kde bylo hodně turistů, tak jsme se rozhodli, 

že půjdeme do vedlejších uliček. Došli jsme až na Václavské náměstí, kde byla 

pasáž známá jako pasáž Světozor. V Ovocném Světozoru jsme si dali zmrzlinu a šli 

do obchodního centra Quadrio, které je na Národní třídě. Nahoře bylo hodně 

restaurací, ale my jsme šli na indickou kuchyni. Já jsem si dal napůl s Kryštofem 

butter chicken a k tomu jejich chleba naan. Holky si daly palačinku a tousty. Pak 

jsme dojeli až na Újezd, kde jsme jeli lanovkou na Nebozízek, odkud jsme vyrazili 

směrem ke škole. Výlet byl hezký, moc jsem si to užil.                            

Adam H., 9. ročník 

Dne 22. 6. jsme se vydali do města a prošli jsme přes Nerudovku směrem ke 

Karlovu mostu. Tam jsme se společně s dětmi učitelky vyfotili. Pokaždé, kde byla k 

dispozici voda na osvěžení, tak jsme to hned využili. Následně jsme se vydali na 

Národní třídu do indické restaurace Bomba Express. Objednali jsme si Butter 

chicken nun, zatímco holky si daly palačinky a tousty ve vajíčku. Jedna z holek měla 

vše zadarmo, poněvadž nás učitelka pozvala na zmrzlinu. Poté jsme pokračovali 

pěšky k lanovce směrem na Petřín. Z Petřína jsme vyrazili ke škole. Celkově to byl 

fajn výlet.                                                                                         David V., 9. ročník 

Vyrazili jsme celá naše třída s paní Weiss a jejím dcerami Lisou a Julčou. Šli jsme 

pěšky přes Karlův most. Na Kampě jsme si snědli svačinu. Byli tam dva ptáci, co se 

rvali o jídlo. Pak nastal čas jít dál na zmrzlinu. Dlouho jsme ji hledali, dokonce jsme 

se stavili v obchodě a koupili si pití. Já a Julča jsme si daly makronku. Byla to má 

první ochutnávka. Nebylo to tak špatné. Došli jsme k pasáži Světozor. Neli si dala 

pistáciovo-jogurtovou a já ořechovou zmrzlinu. Vyrazili jsme do obchodního centra 

Quadrio, kde si Adam, Kryštof a David dali indické jídlo. Já si dala fakt velkou 

palačinku s čokoládou, šlehačkou a ořechy. Jedna z holek si dala toasty ve vajíčku. 

Pěšky jsme šli na lanovku, vyjeli na Petřín a došli do školy. Výlet se mi líbil, ale bylo 

moc horko.                                                                                         Kamila, 9. ročník 

23. 6. dopoledne proběhla hudební přehrávka mimopražských žáků ZUŠ. 

26. 6. strávili vybraní žáci den na dopravním hřišti v Praze 4. Součástí programu 

byla jízda na kolech, včetně tandemů i na koloběžkách. Také se besedovalo o 

dopravních předpisech i bezpečném chování na silnicích či přechodech. 

26. 6. vyrazili žáci MŠ na výlet parníkem. 

27. 6. proběhla pro vybrané žáky hippoterapie. 

27. 6. navštívili žáci II., III. A IV. A knihovnu na Pohořelci. 



27. – 29. se konaly výlety a pikniky různých tříd. 

28. – 29. 6. jeli žáci IX. A na třídní výlet do Kokořínského údolí. 

29. 6. se loučili se školkou žáci MŠ. 

30. 6. slavila II. A na školní zahradě spolu s rodiči narozeniny Kristiána Š. 

30. 6. se rozloučili zaměstnanci se školním rokem na zahradě školy. 

 

 

 


